
Referat – Generalforsamling 2012 – 8. februar 2012  
 
  
1. Valg af dirigent: Steen Sig blev valgt til dirigent og konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 
2. Beretning v. formanden Susanne Højholt. Denne var omdelt til forsamlingen i flot, 
farverigt layout og formanden supplerede med yderligere kommentarer. Beretningen kan 
ses på vores hjemmeside. 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer og beretningen blev godkendt. 
 
3. Regnskab og budget v. kassereren Aase Eg Pedersen: 
Det omdelte regnskab blev kommenteret af kassereren. Det udviser et underskud på ca. 
34.000 kr. mod et budgetteret underskud på 55.000 kr. Af større afvigelser nævnes en 
udgift til korttegning på 40.000 kr. der ikke er blevet brugt, da vi ikke har fået besøg af de 
udenlandske korttegnere vi havde håbet på. Til gengæld er der heller ikke så mange 
indtægter som forventet, det er især på vores arrangementer vi har fået mindre i indtægt 
end budgetteret. Endvidere har vi haft store udgifter på printeren (printerpatroner) i 
forbindelse med skift af printeren. 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer og regnskabet blev godkendt. 
Budget: Kassereren gennemgik budgettet der viser et budgetteret underskud på 50.925 kr. 
Der er igen sat 40.000 kr. af til kortfremstilling som en engangsudgift. Der blev stillet 
spørgsmål til om der er en politik i forhold til egenkapital/underskud. Svaret herpå er at vi 
tærer af egenkapitalen som er oparbejdet ved bl.a. vores Påskeløb i 2010, og tillader os at 
gøre dette så længe det er forsvarligt, indtil vi forhåbentlig igen laver Påskeløb om 4-8 år. 
Godkendelse af budgettet blev udskudt til punkt 5. 
 
4. Fremtidsplaner: Formanden redegjorde kort for tanker herom. Intet revolutionerende. 
Forslag om annonce i telefonbog – frafaldet. 
Forslag om O-service-link direkte på hjemmesiden – indføres snarest 
 
5. Indkomne forslag: 
Forslag til nye kontingentopkrævninger begrundet i at vi gerne vil følge kommunens regler 
for tilskud til ungdomsløbere. Der var flere kommentarer og forslag. Bestyrelsens forslag 
blev godkendt. 
Forslag til vedtægtsændringer fremsat af bestyrelsen. Disse er foranlediget af dels en 
gammel fejl, der blev gjort opmærksom på ved sidste års generalforsamling, dels at 
kontingentændringen afføder andre ændringer. Dette blev godkendt uden større 
kommentarer. 
Endelig blev budgettet for 2012 godkendt. 
 
6. Valg af bestyrelse – genvalg til Per og Aase 
 
7. Valg af suppleanter – genvalg til Dan og Anders 
 
8. Valg af revisor – genvalg til Marianne 
 
9. Valg af revisorsuppleant – genvalg til Jes 



 
10. Eventuelt: 
Niels – skal vedtægtsændringer godkendes på 2 generalforsamlinger? Nej, det er 
almindeligt stemmeflertal. 
Henrik Sp. – vil nogen være med til at hjælpe med at forbedre og opdatere vores 
hjemmeside? 
Ida – onsdagstræning, fordeling af arbejde via kalender må gerne komme op i god tid.  
Lars – måske kan vi lave det elektronisk via hjemmesiden. 
Christen – en seddel der hænger i klublokalet er mere forpligtende. 
Aase – input fra Klaus St. der foreslår oprettelse af en uformel veteranklub der mødes 
socialt en gang hver uge eller hver anden. 
Christen – er interesseret, deltager i Horsens i et arrangement d. 1/3. 
Et par andre ytrede også interesse. 
Tina – efterlyser folk til at hjælpe med sæsonafslutningsfesten. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden – ca. 1 time efter starten. 


